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VYDÁVÁ OBECNÍ ÚŘAD HROBICE



ZÁJEZD NA SLOVÁCKO 
 
 

Začátek září bývá na Hrobicích spojen 
s jednodenním zájezdem, tak tomu bylo i letos. 
V sobotu desátého září jsme se s dobrou náladou 
vydali poznávat pamětihodnosti našeho okolí. 

První návštěva patřila Hřebčínu Napajedla. 
Hřebčín Napajedla je v současné době největším 
chovatelským zařízením anglického plnokrevníka 
v České republice. Produkty napajedelského chovu 
vyhrávají nejen v České republice či na Slovensku, 
ale koně narození a odchovaní v Napajedlích 
si připsali vítězství třeba v Anglii, Francii, 
Švýcarsku, Německu, Rakousku a řadě dalších 
zemí. Mnozí z nás byli překvapeni prostředím, 
v jakém se hlavní část hřebčína nachází. Na vstupní 
bránu jsme narazili v jedné z bočních uliček 
Napajedel a po vstupu do areálu jsme se ocitli 
uprostřed historických budov vyzdobených 
květinami. Udivil nás všude vzorný pořádek a to se 

nás již ujal průvodce. Čekalo nás další překvapení v osobě 
průvodce hřebčínem, tak zajímavý a poutavý výklad sledovali 
všichni s velkým zaujetím. Dozvěděli jsme se o historii, způsobu 
chovu koní, prohlédli si stáje a viděli místa, kde se natáčel nedávno 
uvedený seriál s prostředí hřebčína.  

Po krátké cestě jsme se ocitli v Archeoskanzenu Modrá, který 
se nachází v těsné blízkosti Velehradu. Viděli jsme podobu 
slovanského opevněného sídliště z doby Velké Moravy (9. století). 
Stavby mají části, které se nacházejí zahloubené v zemi předlohy 
ve  skutečných archeologických objektech, zbylé části jsou 
hypotetickou rekonstrukcí. Po krátkém občerstvení jsme 
absolvovali prohlídku nedaleké baziliky na Velehradě. 

Kolem poledne nás čekala návštěva blízkého Uherského 
Hradiště. Zde se konaly Slovácké slavnosti vína a otevřených 
památek, které jsou jednou z nejvýznamnějších akcí svého druhu, 
která prezentuje bohatost a rozmanitost tradiční lidové kultury 
na Slovácku. Jejím dějištěm jsou otevřené historické památky 
královského města Uherské Hradiště, které je ne nadarmo nazýváno 
slováckou metropolí. 

Na závěr našeho zájezdu nás čekala prohlídka Leteckého 

muzea Kunovice. Dvacet tři vystavených exponátů 
zdejšího muzea tvoří přehled o vyráběných 
letounech ve zdejších závodech doplněných 
o vojenské, dopravní a sportovní stroje, na kterých 
se létalo. Muzeum se líbilo především dětem 
a mužské části zájezdu, protože si vystavené letadla 
mohli prohlédnout zblízka a vstoupit do kokpitu 
nebo do prostoru pro cestující. 

Po skončené prohlídce nás čekalo krátké 
zhodnocení celého dne na zahrádce nedaleké 
restaurace. Spokojenost panovala mezi všemi 
účastníky zájezdu a krásné počasí jen umocnilo 
zážitky z celého dne.   
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V SÁLE VYHRÁVALA VÍTOVICKÁ JEDNIČKA 
 

Sál Hostince u Gajdošíků se opět rozezněl lidovou hudbou. V něděli 9. října se zde uskutečnilo tradiční setkání 
starších spoluobčanů. Pro naše babičky, dědy či rodiče je to jediná příležitost v naší obci, kdy si mohou jít zatancovat 
a jen tak se třeba pobavit na taneční zábavu s dechovou hudbou. Na letošním setkání jim vyhrávala Vítovická jednička, 
která zde účinkovala poprvé, ve svých řadách měla navíc bubeníka Jaroslava Gajdošíka. Tančilo se, popíjelo, v sále byl 
zkrátka neustálý „šrumec“. No tak to má přece být.  
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SETKÁNÍ MIKROREGIONŮ 
MIKROREGION SLUŠOVICKO – MIKROREGION MOŠTĚNKA 

 

V sobotu 24.9.2011 se uskutečnilo setkání zástupců  
mikroregionů Moštěnka a Slušovicko. Sešli jsme se v obci 
Hvozdná v deset hodin dopoledne. Přivítání a představení 
účastníků setkání proběhlo v sále divadla, kde jsme 
se  v krátkosti dozvěděli o historii a činnosti jednotlivých 
mikroregionů i jednotlivých obcí. Starosta obce Hvozdné 
nám ukázal jejich sportovní zázemí na Osmeku a seznámil 
přítomné zbudovanou naučnou stezkou. Po té jsme 
se přemístili do Ostraty a prohlédli si jejich multifunkční 
dům a dozvěděli se podrobnosti o budování hřiště. 

Po příjezdu na Veselou nás přivítala paní ředitelka školy 
spolu nejmenšími žáčky. Prohlédli jsme si školu i školku 
a paní ředitelka se nám pochválila s moderně zařízenými 
třídami a prošli jsme si novou přístavbu včetně kuchyně. 
Na oběd nás starosta pozval do restaurace Veselanka 
a při té příležitosti nám pověděl, co se jim podařilo v obci 
zbudovat a na co se chystají. To už nás čekala prohlídka 
parku ve středu obce Trnava, kde nám paní starostka Marie 
Bořutová nabídla dobroty z jejich nové pekárny a dozvěděli 
jsme se v krátkosti něco o obci Trnava a navštívili jejich 
útulnou školku. Čas nás neúprosně tlačil a tak ve Slu-
šovicích jsme stihli jen krátkou návštěvu dostihové dráhy. 

Ve Všemině nás čekal krátký varhanní koncert a pan farář 
se při té příležitosti pochlubil novými varhanami. To nás již 
čekali v nedaleké Neubuzi a první jsme si prohlédli 
sportovní areál a zavítali do školy. 

Společné setkání jsme zakončili při táboráku 
na myslivecké chatě. Při opékání špekáčků jsme dál 
debatovali o našich obcích. Toto setkání bylo přínosem 
pro všechny zástupce obcí, neboť mnohé co viděli, jim 
bude inspirací u nich doma. Zároveň jsme byli pozváni 
v příštím roce na návštěvu do Mikroregionu Moštěnka.   

 
 

KRONIKA OBCE 
 

Většina obcí v naší republice má svou vlastní kroniku, do které se zaznamenávají zprávy o důležitých a pamě-
tihodných událostech v obci pro informaci i poučení budoucím generacím.  

Také my jsme měli do začátku 90. let minulého století svou kroniku, která se však ztratila. Myslím si, že se ne-
mohla ztratit jen tak, možná je někde odložená, a to je škoda. Jistě by se našlo mnoho z nás, kteří by se rádi podívali 
do minulosti našich předků, jak historické události ovlivnily život na Hrobicích, možná i něco více. Být kronikářem obce 
není vůbec jednoduché, každý z nás nemá předpoklady pro tuto práci, kterou dělá na úkor svého volného času. Mluvil 
jsem s mnoha občany, jestli by chtěli vést kroniku obce, ale kromě jednoho, nikdo neměl zájem. Nakonec i tento občan 
tuto práci vzdal. Proto jsem velmi rád, že se podařilo navázat spolupráci s paní Květou Minaříkovou, které není lhostejné, 
že Obec Hrobice nemá kroniku. Myslím si, že možná dobré i to, že nepochází odsud, není nikým ovlivňována a bude 
na události svůj vlastní pohled. Pokud máte doma zajímavé materiály, fotografie články z novin atd., které by se daly 
použít, tak nám je půjčte, my si je ofotíme a vrátíme Vám je zpět. 

Doufám, že paní Minaříkové elán vydrží a my se budeme moci těšit na první řádky naší kroniky.  
starosta obce 
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Nový územní plán obce 
V letošním roce bude vydán nový Územní plán Obce Hrobice, na který nám bude poskytnuta 
od Zlínského kraje podpora formou dotace ve výši 151 000 Kč. 

 
 

 
 

ZE  ZÁPISŮ  ZASEDÁNÍ  ZASTUPITELSTVA  OBCE
 

4/2011 - 19. 8. 2011 
 
K bodu 1 
ZO projednalo dodatek č. 1 ke smlouvě o půjčce Mikroregionu Slušovicko ve věci prodloužení doby splatnosti. 
Vrácení finančních prostředků bylo původně stanoveno do 30. 6. 2011. 
Usnesení č. 1/4/2011 
ZO jednomyslně schválilo dodatek č. 1 ke smlouvě o půjčce Mikroregionu Slušovicko 
ze dne 15. 10. 2010 ve věci prodloužení doby splatnosti do 31. 12. 2011. 
 
K bodu 2 
ZO projednalo vykoupení pozemků parc. č. 69/1 a 69/7. 
Usnesení č. 2/4/2011 
ZO jednomyslně schválilo vykoupit pozemky parc. č. 69/1 a 69/7 za  vypočtenou cenu dle znaleckého posudku. 
 
K bodu 3 
ZO projednalo 3. úpravu rozpočtu. 
Usnesení č. 3/4/2011 
ZO jednomyslně schválilo 3. úpravu rozpočtu (viz příloha). 
 
K bodu 4 
a) 
ZO projednalo předložený návrh starosty obce na jmenování kronikáře obce. 
Usnesení č.4/4/2011 
ZO jednomyslně schválilo jmenovat kronikářku obce paní Květu Minaříkovou. 
 
b) 
Starosta obce informoval ZO o stavu kanalizace od domů čp. 38 a čp. 138. Z kamerového záznamu vyplynulo, 
že ve vzdálenosti 9 m od šachty před domem čp. 131 směrem k domu čp. 38 je kanalizace propadlá asi o polovinu 
průměru, dochází zde k uvolňování drobných částic, a to je hlavní příčina ucpávání. Po domluvě s projektantem 
panem Dočkalem není třeba dělat projekt a opravu si můžeme udělat sami. ZO vzalo na vědomí. 
 
c) 
Starosta seznámil ZO, že obci byl schválen účelový finanční příspěvek z Ministerstva kultury na obnovu kulturní 
památky, Zvonice v Hrobicích, ve výši 33 tis. Kč. ZO vzalo na vědomí. 
     
d) 
V následné diskusi se Zdeněk Huňa vyjádřil ke kanálku na obecním pozemku parc. č. 305, který kope pan Štefka 
za účelem svedení povrchových vod do kanalizace. Vadí mu, vykopaná zemina se ukládá na tento pozemek, který celý 
rok udržuje. Pokud by zemina byla zbavena kamení, nebyl by problém, ale tak je to špatně, protože vyčnívající kamení 
mu může poškodit sekačku. Dále připomenul, že před jeho domem na státní komunikaci III/4916 je neustále umístěn 
výstražný kužel z důvodu trhlinky ve vozovce. Starosta vyzve Ředitelství silnic Zlínského kraje o urychlené řešení 
tohoto problému. Pan Zdeněk Čuřík se informoval, kdo a jakým způsobem vybírá skladby, které se hrají v obecním 
rozhlase při různých jubilejích. Každý občan má možnost vybrat, co by si chtěl nechat zahrát.  
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DOBROČINNÝ OBCHŮDEK POMŮŽE 
SENIORŮM V REGIONU 

                                                            

Když se začnou ozývat neduhy stáří, trápí to nejen samotné seniory, 
ale i jejich blízké. Obyvatelé vizovického regionu však mají na koho se obrátit. 
Pomoc v oblasti péče o seniory mohou hledat již šestým rokem v obecně 
prospěšné společnosti Dotek. V rámci odlehčovací pobytové služby se profe-
sionální tým Doteku stará o 16 klientů přímo v prostorách vizovického domu 
s pečovatelskou službou. Díky pečovatelským službám poskytovaným v terénu 
však Dotek dokáže pomoci dalším seniorům, kteří jsou v domácí péči svých rodin. 
Pracovníci Doteku s rodinami sdílí i rady a doporučení, jak se vypořádat s projevy 
demence, které se u starších osob bohužel často objevují.   

 
Dotek hledá stále nové cesty, jak zajistit seniorům pokojné stáří. Proto 

vznikl koncept dobročinného obchůdku, jehož realizace se s nástupem podzimu 
rozjela naplno. V prostorách vizovické tržnice vyroste benefiční obchůdek, 
ve kterém budou k sehnání především pomůcky nutné k péči o seniory. 
V regálcích se však najde místo i pro dárkový sortiment pro radost. Výtěžek 
z prodeje využije Dotek pro financování provozu centra a svých aktivit.  

 
Ve spolupráci se studenty zlínské Univerzity Tomáše Bati se chystá 

i netradiční on-line verze obchůdku, aby mohli projekt podpořit také lidé 
ze vzdálenějších koutů republiky. Nejdřív je však potřeba začít pracovat 
na kamenném obchůdku.   

 
Dotek o.p.s. aktuálně hledá laskavé osoby, které by ochotně přiložily 

pomocnou ruku k dílu. V první fázi je třeba zvládnout veškeré projektové 
a stavební úpravy prostoru a vybavit interiér obchůdku nábytkem. 
Nepotřebný stolek či lampička u vás doma může obchůdku opravdu 
pomoci. Také sortiment obchůdku bude pocházet od štědrých dárců. Máte-
li doma věci, které mohou pomoci dalším lidem v péči o své blízké, 

darujte je obchůdku. Pro více informací se neváhejte obrátit na ředitelku Doteku, paní Radomíru Pečeňovou: 
r.dotek@seznam.cz, tel: 577 453 396 

 
Doteku pomůže i vaše nemateriální podpora. Zmiňte se 

o projektu svým známým, držte netradičnímu obchůdku palce 
a  sledujte aktuální dění na webové stránce www.pecovatelstvi-
dotek.cz, kde se v průběhu podzimu objeví další novinky.     

 
Dotek je zapojen do projektu komunitního plánu sociálních 

služeb na Vizovicku a Slušovicku., jehož cílem je zjistit potřeby 
obyvatel a naplánovat rozvoj potřebných služeb. Partnery komunitního 
plánu jsou město  Vizovice a Slušovice  a dalšími členy z neziskového 
sektoru, jsou Naděje o.s., a Občanské sdružení Onyx.  

 
 
Bc. Anna Chytilová, Fakulta multimediálních komunikací, UTB ve Zlíně 
www.pecovatelstvi-dotek.cz 
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NAPSALI O NÁS PŘED 70 LETY 
Když přiloží všichni ruku k dílu 

 

HROBICE UKAZUJÍ CESTU OSTATNÍM 
 

 Několik kopců musíte zdolat, než se dostanete ze Zlína do Hrobic, jedné z nejvýše položených obcí v okrese. 
Dnes jsou Hrobice pěkně upravené, mají dobré cesty, vzhledné budovy. Nebývalo tak vždy. Mnoho hodin práce 
a úsilí bylo třeba, než dostaly dnešní tvářnost. Podařilo se to jedině proto, že občané pochopili skutečnost, že to, 
co dělají pro obec, činí vlastně pro sebe. Byli jsme nedávno v Hrobicích a měli příležitost vidět ten zájem 
a opravdovou snahu všech, vybudovat si obec tak, aby se nejen líbila místním občanům, ale i všem návštěvníkům 
obce. 
 Vloni si upravili Hrobičtí asi 500 m dlouhou cestu 
na dolním konci obce a provedli kanalisaci v délce 400 m. 
Bylo to možné jedině tím, že značný kus práce si udělali sami. 
Přečtěte si dnešní článek. Je nejen uznáním všem těm, 
kteří zdarma propůjčili svoje potahy, vozili kámen, lámali jej 
nebo pracovali na cestě, ale i krásným příkladem pro ostatní. 
O práci v Hrobicích nám pověděl řídící učitel O. Fajkus.  
 

JAK JSME STAVĚLI U NÁS CESTU 
 

 Tak vám to již můžeme povědět, jak jsme súčtovali s naší 
starou obecní cestou. Stalo se tak v minulém roce a letopočet 
1940 se nám bude snadno pamatovat. 
 Vy, kteří nejste zdejší a prošli jste náhodou Hrobicemi - 
poznali jste je tak napolovic. Prošli jste kolem Gajdošíkova 
hostince, školy a kapličky, uviděli pár pěkných chalup a hlavně - 
šli jste po dobré okresní silnici od Slušovic. A tady je ten háček. 
Dolů - na t. zv. Dolní konec, jste se zapomněli podívat. Tam 
vedla ta naše stará, dnes už nebožka cesta. Odbočila nenápadně 
od Holíkového a utíkala pěkně ostrými zatáčkami dolů do dědiny. 
Schovala se brzy stydlivě mezi ploty, jakoby žárlila na svoji 
šťastnější soupeřku, okresní sinici. Nikdo ji neměl starou 
a rozbitou rád, všem byla jen pro zlost. Od rána do večera 
a po celý Boží rok se sypaly stížnosti na její rozježděná 
a rozbrázděná záda, A ona jako na zlost chtěla ukázat, co dovede. Drnkala vozy, pohazovala s nimi hezky ze strany 
na stranu a kravkám nastavila pod nohy ostré hrany kamenů. Na jaře a na podzim zahladila svoje vrásky mořem bláta. 

Domácí se na ní pomocí složité akrobacie dovedli s větším nebo 
menším zdarem pohybovat, ale běda ti, cizinče, který ses po ní 
pustil ve své nerozvážnosti. Po stu krocích ses ji vzdal na milost 
a nemilost. Někdy se občané slitovali a spravili nejpotřebnější, 
ale to byla jen slabá náplast na staré rány. Přišel příval a cesta 
se pyšnila novými výmoly. Ale říkává se: Všeho do času. A tak 
i cesta nemohla věčně vydražďovat občany. 
 
JAK TO ZAČALO 

 

 Nespokojenosti přibývalo a tak obec učinila první rázný 
krok - pořízen byl plán kanalisace, která byla nutna ještě před 
úpravou cesty. Vypracování plánů bylo usnadněno ochotou 
vodárenského oddělení městského vodárenského ústavu ve Zlíně. 
To pořád se ještě nic nedálo a starou cestu nevyrušilo z jejího 
blahodárného působení. Až jednou z jara. Ale o tom vám poví 
další odstavec, jehož obsah sám volá po nadpisu:  
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DOBRÁ VŮLE VŠECHNO ZMŮŽE! 
 

  Jednoho rána se objevili na cestě dělníci s krumpáči a motykami a zaryli se jako krtci do země podél silnice - to 
kladli kanalisaci. Brzy po tom oznamoval obecní sluha hlasem hřímavějším než zvuk bubnu, že obec začala se stavbou 
silnice a potřebuje součinnosti všech občanů. Podle rozhodnutí obecního zastupitelstva mají pomoci potahy při odvážení 
potřebného materiálu. A nyní se stala pozoruhodná věc - všichni občané (budiž jim to ke cti) pochopili a uposlechli této 
výzvy. Vozili kámen a písek z nedalekého obecního lomu. I hospodyně někdy zaskočily za své muže, kteří byli v práci. 
Statečně nakládaly a pošvihovaly biči. Povozy jezdily okolo školy a děti se hned daly do počítání. Nalámaných 300 m3 
kamene bylo odvezeno asi na 600krát. Od jednoho povozu 15 K t.j. 9.000 K. K tomu 100 povozů písku 1.500 K. 
Dohromady 10.500 K. Dobře si, hrobické děti, to číslo zapamatujte! Tolik ušetřila obec dobrovolnou prací vašich rodičů! 
Zatím už pracovalo na cestě denně 15 - 20 dělníků z obce. Není divu, že práce šla od ruky. Obecní strážník se snad nikdy 
tolik nenaběhal jako tehdy, to proto, aby dovoz kamení a písku nikde nevázl. Nová cesta rostla a rozběhla se plným 
tempem do kopečka a neoddechla si, až se setkala s okresní silnicí. Odhodila pár vykřivených plotů, překročila pár 
hnojišť a vyvrátila pár polosuchých stromů. To ne, že by chtěla někomu ublížit, vzala si jen co jí patřilo. Tak 
se uskutečnila dobrá věc v Hro-
bicích, ač se zdála skoro nepro-
veditelná. Můžeme za to poděkovat 
neúnavné snaze p. starosty 
Františka Gajdošíka, členům 
obecního zastupitelstva, občanům, 
okresnímu úřadu, který vyšel obci 
velmi vstříc a všem, kdo se přičinili 
o zdar práce. Nakonec trochu číslic: 
Délka kanalisace 400 m, nová cesta 
500 m, vyžádala si značného 
nákladu, který je již zčásti uhrazen. 
Dnes, když se k nám podíváte, 
můžete se bez obav pustit dolů 
dědinou. Nová cesta dovede vás až 
k poslednímu stavení. Je pravdě-
podobné, že tohoto roku se rozbě-
hne ještě dále směrem k obci 
Březové.  
 

Článek vyšel v Pondělníku zlínského kraje číslo 2,  strana 5,  13. ledna 1941 
 

Děkujeme za zapůjčení novin z roku 1941 Laďovi Honyszovém z Napajedel 
 
 

POUŤ NA HROBICÍCH 
 

V neděli 18. září se u kaple 
Panny Marie Sedmibolestné 
sloužila mše svatá, která patřila 
jako každoročně pouti na Hrobi-
cích. Letošní září se neslo 
v duchu babího léta a všechny 
návštěvníky přivítalo v tento den 
sice větrné, ale slunné počasí.  
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 22. října – Ukončení sportovní sezóny – SDH Hrobice 
 18. listopadu – Zájezd do pivovaru – SDH Hrobice 
   3. prosince – Mikulášská diskotéka 
 10. prosince – Valná hromada SDH Hrobice  

 
 
 
 
 

 
 
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
      
 
 

SPORTOVNÍ SEZÓNA 2011 KONČÍ 
 

Zdravím všechny hasiče a jejich příznivce. Ani se to nezdá, 
ale rok se nám opět blíží ke svému konci a nastal tedy čas bilancování, 
sportovní sezona je myslím zdárně za námi. Začátek sezóny nás zastihl 
ve velmi špatné formě, o čemž svědčí historicky nejhorší umístění 
našich mužů i žen za posledních 11 let na okrskové soutěži. Z Trnavy, 
která byla pořadatelem, jsme si neodvezli ani jeden pohár. Po takovém 
debaklu jsme si řekli, že musíme začít pořadně makat. Jsem rád, 
že další průběh sezony tomu začal odpovídat. Naši muži, ženy a starší 
muži se zúčastnili celkem 7 pohárových soutěží, ze kterých přivezli 
9 pohárových úspěchů, za co jsme velmi rádi, v druhé polovině sezony 
nám k ještě lepším výkonům pomohla za přispění OÚ Hrobice nově 
opravená sportovní PS12. Další pohárové radosti nám udělali naši 
mladší žáci, toto družstvo mělo letos premiéru a nadšení jaké 
do hasičské práce měli, by mohli klidně rozdávat o čemž svedčí 
i jejich výsledky a to ze 7 soutěží získali 6 pohárů. Což je pro nás 
rekordní sezóna v počtu ocenění všech našich družstev, a tím jsme 
si také dali pěkný dárek k 75. výročí založení našeho sboru. Děkuji 
všem, co přispěli k těmto parádním výsledkům. Celou sezonu 
rozeberem 22.10. tradičně u Fery. Všichni jste srdečně zváni! Oslava 
založení sboru proběhne při valné hromadě, která se bude konat 10.12. 
v 17h v sále hostince u Gajdošíků. Taktéž jste všichni zváni!  

Červa - velitel 
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Občané odhlášení z trvalého pobytu 
 

Ševcová Petra č.p. 53 
Naši jubilanti listopad – prosinec 2011 
 

Hanák Jan                         85 let        
Olšinová Štěpánka            85 let 
Kadlčáková Františka       80 let 
Mašláň Bohumil               70 let    
Březík Václav                   70 let 
 
 

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme 

Sňatek uzavřeli 
 

Hanák Radim – Slováčková Leona 

Úmrtí 
 

Holíková Vladimíra 
Gajdošíková Jindřiška 
Březík Vladimír 

Čest jejích památce 

Narození 
 

Dubovská Karin  č.p. 62 

PŘIPRAVOVANÉ AKCE 


